
 

Gewestelijke 
voorjaarsvergadering  

vrijdag 17 mei 2019 
Locatie: Heerenveen, Café It Houtsje,  

aanvang 20.00 uur 
Ongeveer  

Aanwezig: Ongeveer 43 leden  

 Bestuursleden: Hans Konst (voorzitter), Joukje van Roeden-Hoekstra (sc), Trees Flapper (penn), 
Siepie Hylkema, Jan van der Meulen, Theunis van der Veen, Eric Boersma en Arie van Barneveld 
(notulist). 
Overige aanwezigen: 35 leden. 

 
 

1 
Opening en 
mededelingen 

 

Voorzitter Hans Konst opent de vergadering om 20.00 uur. 
De vergadering valt samen met het campagnefeest van de verkiezingen van Provinciale 
staten. Vanwege de afwezigheid van Ellen Seerden, die heel veel werk voor deze 
campagne gedaan en gecoördineerd heeft, verzoekt de voorzitter de vergadering te 
openen met een staande ovatie voor Ellen!!  
 
Er zijn geen mededelingen 

  

2 
Verslag 15 dec 2018 

 

Zonder opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd, met dank aan de secretaris. 
  

3 
Financieel verslag 
2018 

 

Trees Flapper geeft een uitleg bij het verslag: 
Het is een bijzonder jaar. 2018 was een campagnejaar met extra uitgaven. Daarnaast is 
er een probleem geweest met de afdracht van hat partijbureau (€15.000). Deze moest 
teruggestort worden. Verder zijn er mooie extra inkomsten vanwege donaties voor de 
campagne 
Voor de afdracht van de € 15.000 loopt er nog een procedure, maar die gaat 
voornamelijk over transparantie, communicatie en besluitvorming. We verwachten dit 
in juni af te kunnen ronden 

  

4 
Verslag 
kascontrolecommissie 

 

Jan van der Schaaf en Joop van der Berg  vormden de kascontrolecommissie. Alles is  
goedgekeurd en er wordt `decharge´ verleent aan de penningmeester. Applaus voor de 
commissie en de penningmeester. 

  

5 
Verkiezing leden 
kascontrolecommissie 

 

Jan van der Schaaf blijft in de kascommissie 
Remco van Maurik is het nieuwe lid, terwijl Betty van der Veen als reserve wordt 
toegevoegd. 

  

6 
Bestuursverkiezing 
 
 
 
 
 
 
 

 

Henk Hoen treedt volgens schema af. 
Trees Flapper treedt tussentijds af. 
Siepie Hylkema is als lid aftredend en herkiesbaar. 
Joukje van Roeden/Hoekstra is als functie van secretaris aftredend en herkiesbaar. 
De aftredende leden Henk en Trees zijn tijdens de Pubquiz uitgebreid toegesproken en 
bedankt voor hun inzet voor de Partij. 
Siepie en Joukje worden met applaus voor de volgende periode gesteund door de 
vergadering. 



6 
Bestuursverkiezing 
(vervolg) 

De drie nieuwe kandidaat bestuursleden stellen zich voor: 
Arie van Barneveld stelt zich voor refererend naar grootouders die voor en tijdens 
WOII raadslid waren in Veenendaal. Verbinding is zijn missie voor de  komende 
periode: Met de Jonge socialisten de provincie in.  En meer verbinding zoeken. 
 
Jan van der Meulen is oorspronkelijk van gereformeerde huize. Zijn missie is opkomen 
voor de onderkant van de maatschappij. Met zijn 72 jaar gewerkt tot de laatste 
verkiezingen: 30 jaar bij het partijbureau en o.a. contactpersoon tussen tweede kamer 
fractie en partijbestuur. Heeft ook twee keer een periode in de raad gezeten. 
 
Teunis van der Veen 
Zat 4 jaar in de raad van de Fryske Marren. Heeft ook landelijk gewerkt en is gevraagd 
om toe te treden tot het gewestelijk bestuur als penningmeester.  
 
De drie aspirant leden worden door de aanwezigen met een groot applaus begroet in 
het Gewestelijk Bestuur 

  

7  
jaarverslag 2018 
PvdA Steatefractie 

 

Het jaarverslag van de Statenfractie wordt toegelicht door Hetty. Ze geeft aan dat de 
toelichting eigenlijk gedaan dient te worden door Remco, omdat dit het verslag van 
2018 betreft. Na het verslag is het applaus hoofdzakelijk voor Niels, die het verslag 
gemaakt heeft. 

  

8 Jaarverslag 2018 
Wetterskipsfraksie 

 

Het jaarverslag van de Wetterskipsfraksie wordt toegelicht door Hennie. Ook dit 
verslag is gemaakt door Niels en zonder vragen wordt ook dit punt met een applaus 
afgesloten. 

  

9 
Rondvraag 

 

Naar aanleiding van een vraag over de vergaderdatum: 
De gekozen datum van vanavond als vergaderdatum is ongelukkig uitgevallen. Er is ook 
een vergadering van de JS. Er is wel afstemming geweest, maar helaas kon het niet op 
een andere datum. Deze bijeenkomst was ook enkele keren verschoven. De JS wordt 
wel meer en structureel betrokken bij het gewest. 
 
In de rondvraag  wordt nog een uitleg gegeven over de college onderhandelingen. 
De hele fractie is betrokken bij de vijf thematafels en één hoofdtafel 
Inhoudelijk kan er niets gezegd worden, maar wel dat het groener moet worden. We 
proberen 12 juni te halen. Ook inclusief de portefeuille verdeling. 
Formeel moeten de Pvda-leden een akkoord geven voor toetreding tot het college. 

  

10 
Sluiting 

 

Met de PubQuizz in het verschiet, sluit voorzitter Hans Komst de vergadering om 20.35 
uur. 
 
Opgemaakt 18 juni 2019, Arie van Barneveld 

  

 


